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Protokoll Styrelsemöte

SOLNA FÄLTRITTKLUBBS UNGDOMSSEKTION

Järvavägen 7
170 79 Solna
www.sfrk.nu

2024-08-05 18.30-19.30
Plats: Digitalt, Google Meet

Närvarande:
Agnes Lindström (ordförande)
Tilda Moodysson (sekreterare, LOK-stödsansvarig)
Ebba Drugge (skattmästare)
Martin Viksten (klubbmästare, vice ordförande)
Saga Gidlund (PR-ansvarig, vice skattmästare)
Rebecka Bonnevier (vice sekreterare)
Lema Adam

Ej Närvarande:

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE
Agnes Lindström förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON
Ebba Drugge valdes att jämte ordförande justera protokollet.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA
Föredragningslistan godkändes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL
Justerat och publicerat inom kort.

§ 5 EKONOMI
Vi har 7353 kr över från cafeterian.
Vi beslutade att spendera en del av den summan på aktiviteter utöver cafeterian.
Förslag på aktiviteter: Gröna Lund, SIHS.

§ 6 RAPPORT CAFETERIAGRUPPEN
Cafeterian 23/24 har i stort sett fungerat bra.
Mobilförbudet har fungerat bra, det har varit lite svårt med yngre ansvariga för grupperna.

- Istället för en ansvarig per grupp kommer vi till cafeterian 24/25 ha ett rullande
ansvarigschema.

Förslag på förbättring från deltagarna och föräldrar:
- Otydligt pricksystem. Agnes Lindström skriver om dokumentet med pricksystemet.

http://www.sfrk.nu
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- Otydlig kommunikation, svårt att byta dagar, Rebecka Bonnevier kommer till

cafeterian 24/25 vara kontaktperson och ansvara för all kommunikation i och mellan
grupperna.

- Jämnare utdelning av dagar grupperna ska stå, Tilda Moodysson kommer till
cafeterian 24/25 ansvara för utdelning av datum och försöka dela ut datumen jämnare
mellan terminerna.

Ridlägret på Södertörn var bra. Det var en bra gemenskap och alla verkade nöjda. En nackdel
var att det inte var några dressyrpass och barnen vill gärna ha ett lite längre läger.

Vi beslutar om att åka tillbaka till Södertörn nästa år, men vi bokar en vecka i slutet eller
början av sommaren istället. Ebba Drugge kommer till cafeterian 24/25 ansvara för all
kontakt med Södertörn.

Vi beslutade att det kommer att finnas 5 grupper med 3 personer i varje grupp (en grupp blir
4) till cafeterian 24/25. Vi kollar intresset av att ha en söndagsgrupp som då står alla
söndagar men inga lördagar på uppstartsmötet.

Uppstartsmötet kommer vara 25/8, kl 13.
Martin Viksten kommer till cafeterian 24/25 ansvara för inköpen. Han får utöver att köpa det
vanliga till cafeterian även köpa det han tycker passa säsongsmässigt, t.ex julservetter.
Förslag om att köpa högtalare till cafeterian (och andra aktiviteter).

§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN
Agria Glädjehopp är planerat till 25/8 kl 10, Ebba Drugge gör anmälan och skickar in

resultaten till Agria. Väsby har inte svarat än, men Tilda Moodysson fortsätter hålla
kontakt med dem.

Kompisveckan kommer vara v. 36, vi flyttar septembers styrelsemöte till 1/9 kl 14 och
planerar inför veckan då. Hjälpstyrelsen blir inbjudna till planeringen.

Hästfixardagen är 11/8, USEK:s ansvarsområde är visitering, badning och frisering. De
ansvariga samlas kl 9. Vi kollar vilka från hjälpstyrelsen som kan vara med.

Rebecka Bonnevier ansvarar för pluggstugorna till hösten. Hon bestämmer själv när hon har
dem och gör reklam för dem.

Aktiviteter på fritidsgårdar sparar vi till senare.
Vi bjuder in hjälpstyrelsen och stora styrelsen till ett möte för julgransplundringsshowen. Vi

bestämmer när mötet är när vi vet när stora styrelsen kan.
Agnes Lindström ansvarar för att köpa lådor till halloweenpyntet.
Förslag om att bjuda in andra USEK till spökrundan under halloween. Vi fortsätter med

planeringen nästa möte.

§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR
Lema Adam tar över ansvaret att fixa en QR-kod till vårt linktree som ska sitta på vår

anslagstavla.
Förslag om att köpa in en vandringspokal till brännbollsturneringen, vi väntar med att köpa in

en.



Sida 3 av 3

Protokoll Styrelsemöte
Förslag om att köpa in nya muggar, tallrikar och bestick till cafeterian istället för
engångsartiklar. Vi beslutade att vi börjar ställa fram vanliga skedar och utvärderar det efter
ett par veckor.
Det stökar ibland när vi ska logga in på Google Drive, vi kollar på det.
Cafeteriaridläger 2025 på Södertörn, vi bokar v. 33 och Ebba Druge kollar prisförslag.

§ 9 KOMMANDE MÖTEN
Styrelsemöte+kompisveckamöte 1/9 kl 14, Agnes Lindström bjuder in hjälpstyrelsen till det.
Agnes Lindström kollar möte med stora styrelsen till julgransplundringsshowen och

återkommer.

§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA?
Ebba Drugge gör anmälan till Agria Glädjehopp och lägger ut den.
Agnes Lindström och Lema Adam sätter upp lappen för Agria Glädjehopp på anslagstavlan.
Sommaruppdateringen på instagram har gått bra hittills och vi har 1 vecka kvar.

§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE
Agnes Lindström förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Tilda Moodysson

Justeras:

Agnes Lindström Ebba Drugge
Ordförande Justeringsperson


